
سخنگوی ارشد نیروهای مسلح:

شرط مذاکره درباره موشک های ایرانی، 
نابودی موشک های برد بلند آمریکا و اروپاست

صحبت های  به  واکنش  در  مسلح  نیروهای  ارشد  سخنگوی 
آنچه  داشت:  اظهار  اروپایی،  کشورهای  بعضی  و  آمریکا  مقامات 
توان  محدودسازی  خصوص  در  استیصال  سر  از  آمریکایی ها 
موشکی جمهوری اسلامی ایران می گویند، آرزوهای دست نیافتنی 
به  آنها  منطقه ای  و شکست های  ناکامی ها  از  ناشی  و  آمریکایی ها 
افزود:  جزایری  سیدمسعود  پاسدار  سرتیپ  می آید.سردار  حساب 
برخی  تاثیر  تحت  کشورمان  دفاعی  توان  ارتقای  بود  قرار  چنانچه 
در  امروز  شود،  واقع  دیپلماسی  و  سیاسی  مراودات  و  مذاکرات 
موضع  در  ایران  برابر  در  آمریکا  حد  این  تا  که  نبودیم  وضعیتی 
ضعف قرار گیرد.معاون ستادکل نیروهای مسلح در ادامه تاکید کرد: 
شرط مذاکره درباره موشک های ایران، نابودی سلاح های هسته ای 
شکست های  افزود:  اروپاست.وی  و  آمریکا  بلند  برد  موشک های  و 
بزرگ  شیطان  که  کرد  خواهد  فروکش  منطقه  در  زمانی  آمریکا 
نیروهای  ارشد  از حضور در غرب آسیا خداحافظی کند.سخنگوی 
صهیونیستی  رژیم  مورد  در  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  مسلح 
اسرائیل  ایران،  اسلامی  نظر جمهوری  از  اسرائیل، گفت:  و غاصب 
و  نامشروع  شریف،  قدس  و  فلسطین  سرزمین  غاصب  عنوان  به 
غیرقانونی است که دوران اضمحلال و نابودی را طی می کند و در 
همه عرصه ها از جمله ورزشی، این اصل غیرقابل تغییر وجود دارد.

شرکت بوئینگ امانتدار اموال ایران باشد 
به  دستبرد  گفت:  مجلس  ملی  امنیت  کمیسیون  سخنگوی 
دارایی های ایران در قرارداد بوئینگ خلاف تعهدات آن ها در برجام 
نقوی حسینی در واکنش  است.به گزارش خانه ملت، سیدحسین 
به تلاش یک قاضی فدرال در امریکا درمورد پرونده شکایتی علیه 
ایران که از شرکت بوئینگ خواسته است تا جزئیات قراردادش با 
تهران را در اختیار شاکیان این پرونده رار دهد، گفت: اقدامات و 
رفتارهای خصمانه و کینه توزانه امریکایی ها به رغم توافق برجام 
همچنان ادامه دارد.نماینده مردم ورامین در مجلس شورای اسلامی 
وارد  با  از چندگاهی  هر  ها  امریکایی  یادآور شد:  اساس  بر همین 
به  اقدام  ایران  اسلامی  جمهوری  علیه  اساس  بی  اتهامات  آوردن 
ادامه  در  کنند.وی  می  ایران  اموال  به  ناجوانمردانه  دستبردهای 
سابقه  به  مسبوق  را  کشور  این  در  ایران  اموال  به  امریکا  دستبرد 
عنوان کرد و افزود: دستبرد به اموال ملت ایران تا کنون چندین بار 
ازجانب امریکایی ها به اشکال و با اتهامات مختلف اتفاق افتاده که 
بر خلاف عرف بین المللی و خلاف برجام است.نقوی حسینی ادامه 
داد: البته صرفا افشای یک قرارداد و جزئیات آن مشکلی ایجاد نمی 
کند اما هدف امریکایی ها از این موضوع دستبرد زدن به اموال ایران 

است که شرکت بوئینگ باید امانتدار باشد و اجازه دستبرد ندهد.
مجلس  خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  سخنگوی 
ازجانب جمهوری  این قضیه  اسلامی ضمن محکوم کردن  شورای 
اسلامی ایران خاطرنشان کرد: با اینکه امریکایی ها ید طولایی در 
غارت کردن اموال ایران دارند، دستبرد به دارایی های ملت ایران 

در قرارداد بوئینگ خلاف تعهدات برجام است.

 ایران خود را برای خروج آمریکا 
از برجام آماده کرده است

سفیر ایران در روسیه در گفت وگویی با یک رسانه روس اعلام 
آمریکا  که  است  بوده  آگاه  موضوع  این  به  همواره  ایران  که  کرد 
ممکن است از برجام خارج شود و خود را برای این سناریو آماده 
با  ایران در روسیه در گفت وگویی  کرده است.مهدی سنایی سفیر 
خبرگزاری تاس، اظهار کرد: جمهوری اسلامی ایران با وجود دید 
منفی نسبت به مواضع کشورهای غربی، همواره گام های رو به جلو 
در روند مذاکرات برجام برداشته و البته همواره نسبت به نقض های 
سوی  از  بخصوص  است  بوده  آگاه  غرب  توسط  برجام  احتمالی 
آمریکا؛ بنابراین خود را برای خروج آمریکا از این توافق آماده کرده 
است.وی همچنین ادامه داد: مسکو و تهران به توسعه همکاری های 
خود در بخش فناوری نظامی که با توجه به همکاری های دو کشور 
در مبارزه با تروریسم در سوریه تسهیل شده است، ادامه خواهند 
داد. دو کشور در حوزه فناوری های نظامی و فروش سامانه پدافند 
در  مهم  نقطه  یک  این  که  کرده اند  همکاری  ایران  به   300 اس 
البته  گفت:  است.وی  دو کشور  دفاعی  نظامی  تاریخ همکاری های 
همکاری میان روسیه و ایران در مقابله با تروریسم در سوریه یک 
اساس مورد توافق را برای توسعه همکاری های حوزه فناوری نظامی 
بین دو کشور ایجاد کرده است. دو کشور به همکاری های نظامی 
آن  انجام  از  ممانعت  برای  غربی  کشورهای  تلاش  وجود  با  خود 
ادامه دادند.سفیر ایران در روسیه ادامه داد: مسکو و تهران در مورد 
تامین اعتبارات پروژه های عظیم انرژی و نقل و انتقال در کمیسیون 
انجام  در مسکو  مارس   6 تا   5 آن  نشست  است  قرار  که  مشترک 
پیشین  دیدار  در  داد:  ادامه  کرد.سنایی  خواهند  گفت وگو  شود، 
میزان  بالاترین  شد،  انجام   2016 دسامبر  در  که  کمیسیون  این 

توافقنامه های همکاری میان شرکت ها از سوی دو طرف امضا شد.
در  کمیسیون  این  در  طرف  دو  گفت وگوی  از  همچنین  وی 
به روزرسانی  و  هرمزگان  استان  در  نیروگاه  یک  ساخت  با  رابطه 

نیروگاه رامین در استان اهواز خبر داد.

فرمانده نیروی دریایی ارتش:

 باید بدنبال ایجاد جبهه مقاومت اسلامی 
در دریا باشیم

رزمندگان  که  همچنان  گفت:  ارتش  دریایی  نیروی  فرمانده 
اسلام و مدافعان حرم در رأس آن ها برادر عزیزمان سردار سلیمانی 
توانستند با اتحاد و همدلی بین نیروهای انقلابی و مسلمان جبهه 
مقاومت ایجاد کنند و مانع نفوذ دشمنان خبیث به مرز کشورهای 
مسلمان شوند ما هم باید بدنبال ایجاد جبهه مقاومت اسلامی در 

دریا باشیم.
امیر دریادار حسین خانزادی فرمانده نیروی دریایی ارتش در 
به  امروز  صبح  که  سپاه  و  ارتش  دریایی  مشترک  همایش  اولین 
با تحسین  میزبانی نیروی دریایی سپاه در بندرعباس برگزار شد، 
اقدامات متهورانه نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در 
استکبار  و شیطنت های  بازی ها  با وجود  اظهار کرد:  فارس،  خلیج 
نیروی  بودن  حرفه ای  غیر  موضوع  زیرکی  و  حیله  با  که  جهانی 
دریایی سپاه را مطرح می کنند تا بتوانند از فشارهایی که این نیرو 
در خلیج فارس بر ناوگان دریایی آمریکا می آورد را کاهش داده و 
بتوانند به راحتی در این عرصه جولان دهند اما بد نیست این مطلب 
را همه کشورها بدانند که رفتار و عملکرد نیروی دریایی سپاه در 

خلیج فارس بسیار حرفه ای و قابل تقدیر است.
از  نباشد  دشمن  خوشایند  که  اقدامی  هر  کرد:  تصریح  وی 
و  اقدامات  که  نیست  این  ما  قرار  اما  است،  غیر حرفه ای  او  نظر 
حرکت های ما باب میل دشمن باشد. ما نه تنها در عرصه دفاع 
اجرایی  راستای  در  را  کشورمان  منافع  زمینه ها  تمامی  در  بلکه 
دنبال  العالی(  قوا)مدظله  کل  معظم  فرماندهی  تدابیر  شدن 
نیروهای  که  بدانند  ما  دل  کور  دشمنان  نیست  بد  و  می کنیم 
دریایی ارتش و سپاه تحت یک فرماندهی واحد از هیچ تهدیدی 
هراس نداشته و در برابر هر نوع زورگویی در هر نقطه از آب های 
پایان  در  ارتش  دریایی  نیروی  می ایستند.فرمانده  اقتدار  با  جهان 
خاطر نشان کرد: همچنان که رزمندگان اسلام و مدافعان حرم در 
رأس آنها برادر عزیزمان سردار سلیمانی توانستند با اتحاد و همدلی 
بین نیروهای انقلابی و مسلمان جبهه مقاومت ایجاد کنند و مانع 
نفوذ دشمنان خبیث به مرز کشورهای مسلمان شوند ما هم باید 
بدنبال ایجاد جبهه مقاومت اسلامی در دریا باشیم و ثابت کنیم با 
برنامه ریزی و همدلی و اتحاد دو نیروی دریایی ارتش و سپاه در 
اندازی توسط دشمن  این دریای پرعظمت جای هیچ گونه دست 

وجود ندارد.

جهانگیری  اسحاق  دکتر  سخنان  از  بخشی  شده  تقطیع  انتشار  پی  در 
در همایش روز جهانی آینده و فضاسازی های رسانه ای در سایت ها و فضای 
مجازی، دفتر معاون اول رییس جمهور توضیحاتی را در این خصوص منتشر 

کرد که متن کامل آن به شرح ذیل است: 
بدنبال اقدام غیر اخلاقي یک رسانه در انتشار کلیپي ناقص از سخنراني 
هاي  سیاست  از  ناشي  مشکلات  مورد  در  جمهور  رئیس  محترم  اول  معاون 
و  ها  فضاسازي  و  کشور  در  دهه شصت  در  بالاي جمعیت  رشد  به  معطوف 
باز نشر آن در فضاي مجازي، توضیحات زیر را به اطلاع عموم ملت بزرگ و 

هوشمند ایران مي رساند:
1- این سخنراني روز پنج شنبه مورخ 10/12/96 در جمع تعدادي از 
روز  مناسبت  به  و  پژوهشگران  و  صاحبنظران  ها،  دانشگاه  برجسته  اساتید 

جهاني آینده در فرهنگستان علوم ایراد شده است.
این  از سخنراني خود در  2- جناب آقاي دکتر جهانگیري در بخشي 
کشور  فراروي  هاي  ابرچالش  از  برخي  شناسي  آسیب  منظر  از  جلسه، 
عدم  از  ناشي  که  مالي  مؤسسات  جمعیت،  زیست،  محیط  آب،  نظیر؛ 
و  بوده  بلند مدت در گذشته  و  برنامه ریزي هاي مناسب  و  سیاستگذاري 
داشتند  اشاره  است؛  شده  تبدیل  اي  پیچیده  و  بغرنج  مشکلات  به  امروز 

که یکي از مسائل نظیر جمعیت اگر همزمان به رشد و پیامدهاي افزایش 
ایجاد  براي  لازم  هاي  ریزي  برنامه  و  نشود  پرداخته  آینده  در  جمعیت 
زیرساخت هاي متناسب با آن رشد انجام نشود با مشکلات روبرو خواهیم 
با بالاترین نرخ رشد جمعیت در  شد. همانطوري که متولدین دهه شصت 
با مشکلات متعددي  آن دوره در تمامي مراحل تحصیلي و شغلي همواره 
از جمله کمبود مدرسه و کلاس درس با وجود چند شیفته شدن مدارس 
نگري  آینده  ضعف  اگر  و  اند  بوده  مواجه  مناسب  شغل  کمبود  و  مختلف 
برطرف نشود در آینده و در دوره سالمندي نیز با مشکلاتي روبرو خواهند 

شد.
بارها و در مناسبت هاي مختلف  اول محترم رئیس جمهور  3- معاون 
آینده  در  تواند  نیز که مي  امروز  غیرکارشناسي  اقدامات  از  برخي  به  نسبت 

موجب بروز مشکلات براي کشور شود، هشدار داده اند.
سخنان  این  با  غیرمسئولانه  برخوردهاي  و  فضاسازي  رغم  به   -٤
خیرخواهانه، معاون اول محترم رئیس جمهور همواره بر ضرورت اتخاذ رویکرد 
با مسائل جاري کشور  با آینده نگري در مواجهه  علمي و کارشناسي همراه 
تاکید داشته و معتقدند که دهه شصتي هاي عزیز بزرگترین سرمایه اجتماعي 
و ظرفیت بالقوه کشور براي رسیدن به توسعه موزون و پایدار هستند. ضمن 

آنکه به فضل الهي و به همت جوانان خوش فکر و تحصیل کرده دهه شصت 
که با وجود مشکلات فراوان و کمبودهایي که خود هیچ نقشي در ایجاد آنها 
نداشته و همیشه بار مشکلات ناشي از سیاست هاي روزمره و مقطعي و عدم 
آینده نگري مسئولان را بیش از دیگران بر دوش کشیده اند، آینده ایران عزیز 

روشن و پر از امید است.

سخنگوی شورای نگهبان از بررسی و اعلام غیر رسمی 26 مورد ایراد این 
شورا نسبت به لایحه بودجه 139۷ کل کشور خبر داد. 

عباسعلی کدخدایی پیش از ظهر دیروز در نشست خبری با رسانه ها، با 
اشاره به روند بررسی لایحه بودجه سال آینده در شورای نگهبان، اظهارداشت: 
شورای نگهبان تاکنون به صورت غیر رسمی این لایحه را بررسی کرده و در 
آنچه  لذا  ایم؛  از لایحه بودجه داشته  اولیه  بندی  پنج شنبه اخیر یک جمع 
به مجلس ارسال شده و آنچه امروز در این نشست اعلام می شود، نظر غیر 
رسمی شورا است؛ چرا که نظر مجمع تشخیص مصلحت نظام درباره سیاست 
مجلس  به  شورا  رسمی  دیدگاه  لذا  شده،  دریافت  امروز  نیز  نظام  کلی  های 

اعلام خواهد شد.
وی با اشاره به برخی جزئیات ایرادات گرفته شده نسبت به لایحه بودجه 
139۷ گفت: برخی از این ایرادات مربوط به اصول 52 و 53 قانون اساسی 
نمایندگان  مواردی است که مصوبه  برای  به اصل 52  ایرادات مربوط  است؛ 
ماهیت بودجه ای ندارد و ایرادات مربوط به اصل 53 قانون اساسی نیز برای 
مواردی است که سقف یا ردیف بودجه ای مشخص نشده که در این موارد هم 

چند ایراد متعدد اعلام شده است.
سخنگوی شورای نگهبان ادامه داد: مصوبه مجلس در مواردی نیز با ابهام 
مواجه است؛ از جمله در تبصره 1٤ و در موضوع هدفمندی یارانه ها عبارت 
»خانواده های پردرآمد« با ابهام مواجه است؛ چرا که ضابطه و تعریف خانواده 

پردرآمد معلوم نیست.
کدخدایی همچنین به موضوع برداشت از صندوق توسعه ملی اشاره کرد 
و افزود: شرایط و ضوابط برداشت از صندوق و نحوه هزینه کرد و نظارت بر آن 
نیز باید مشخص باشد که عمدتاً در تبصره ٤ لایحه بودجه مجوز این برداشت 

ها آمده، اما اعضای شورا تاکید دارند که ضوابط برداشت باید ذکر شود.
تامین  اوراق مالی جهت  انتشار  برای  اشاره به مجوزهای مجلس  با  وی 
هزینه های دولت اظهارداشت: در دو یا سه مورد ارقام موجود در جداول و 
به  موارد  این  که  داشت  مغایرت  اوراق  انتشار  موضوع  در  ها  تبصره  اجزای 

مجلس اعلام شده و باید روشن شود.
سخنگوی شورای نگهبان خاطرنشان کرد: در مجموع ایرادات شورا نسبت 
به لایحه بودجه 9۷ در ۷ صفحه و در 26 بند به مجلس ارسال شده تا بررسی 
و برطرف کنند؛ البته همانطور که گفته شد نظرات مجمع نیز امروز صبح به 

شورا رسید و مدنظر قرار خواهد گرفت و به مجلس اعلام خواهد شد.
رفراندوم را سیاسی نکنید

کدخدایی در پاسخ به سوال خبرنگاری که مدعی خدشه به بی طرفی 
شورای نگهبان با توجه به اظهارنظر برخی اعضاء نسبت به موضوع رفراندوم 
و اظهارات رئیس جمهور شد، تصریح کرد: موضوع رفراندوم فقط در دو اصل 
قانون اساسی آمده است که یکی مربوط به اصل 59 و اعمال قوه مقننه از 
طریق رفراندوم در موارد ضروری و دیگری مربوط به اصل 1۷۷ قانون اساسی 
همه  فرمان  نیز  اصل 110  در  البته  است؛  اساسی  قانون  بازنگری  موضوع  و 

پرسی از اختیارات رهبری اعلام شده است.
وی تاکید کرد: شورای نگهبان در این دایره موافق همه پرسی است و 
اتفاقاً می گوئیم که همه پرسی را سیاسی نکنید، چرا که محدوده آن مشخص 

به این دو مورد است.
سخنگوی شورای نگهبان در ادامه و در پاسخ به سوالی درباره نامه اخیر 
رئیس جمهور سابق به رهبر معظم انقلاب و مطرح کردن موضوع مهندسی 
انتخابات توسط شورای نگهبان از سوی وی، اظهار داشت: همان زمان به این 
مسئله پاسخ دادیم؛ آنچه شورای نگهبان انجام می دهد مطابق قانون اساسی 
و قانون انتخابات است و همیشه در این چارچوب عمل می کند و اگر کسی 
مطلبی دارد، باید به صورت مستند ارائه دهد ولی اینکه کسی به صورت کلی 

حرف بزند و در رسانه ها مطرح کند، شایسته هیچ کس نیست.

تفسیر  شدن  نهایی  زمان  درباره  دیگری  سوال  به  درپاسخ  کدخدایی 
»رجل سیاسی- مذهبی« توسط شورای نگهبان گفت: این موضوع همچنان 
در دستور کار است و جمع بندی نهایی نشده و تلاش می کنیم تا سریع تر 
به جمع بندی نهایی برسیم؛ جلسه با نمایندگان مجلس و نمایندگان دولت 
با حضور کارشناسان شورا در  از قبل  انتخابات نیز  در کارگروه اصلاح قانون 

جریان بوده و ادامه دارد.
وی در همین رابطه و در پاسخ به سوالی درباره اظهارات معاون سیاسی 
پایان  به  دولت  در  انتخابات  بررسی لایحه جامع  اینکه  بر  مبنی  وزیر کشور 
رسیده است، اظهار داشت: اگر دولت سریعاً لایحه را ارسال کند در آن کارگروه 

تطبیق داده می شود و ما نیز از این حرکت دولت استقبال می کنیم.
تجمع  درباره  دیگری  سوال  به  پاسخ  در  نگهبان  شورای  سخنگوی 
چندی قبل گروهی از کارگران مقابل شورای نگهبان و اعتراض آنها نسبت 
حق  واریز  موضوع  در  بودجه  لایحه  از  بخشی  به  نگهبان  شورای  ایراد  به 
همه  حقوق  مدافع  نگهبان  شورای  قطعاً  گفت:  خزانه،  به  کارگران  درمان 
مبلغ  این  قانونی؛  اختیارات  اما در چارچوب  است،  از جمله کارگران  ملت 
نبوده، الان  قبلًا در جایی واریز می شده که جزء درآمدهای خزانه داری 
باشد  برقرار  بیشتری  شفافیت  تا  برود  خزانه  به  که  است  شده  گفته  هم 

نگرفته است. تغییری صورت  وگرنه 
تأیید پنج مصوبه و ایراد نسبت به چهار مصوبه مجلس

به  اشاره  با  نشست  این  از  دیگری  بخش  در  نگهبان  شورای  سخنگوی 
از  حمایت  طرح  کرد:  تأکید  اسلامی  شورای  مجلس  مصوبات  دیگر  بررسی 
امر  در  تسریع  قانون  اصلاح  لایحه  دستی،  صنایع  استادکاران  و  هنرمندان 
پیش  های  فوریت  سازمان  اساسنامه  بنادر،  در  ها  کشتی  بارگیری  و  تخلیه 
بیمارستانی اورژانس کشور، اصلاحیه اساسنامه شرکت مادر تخصصی سرمایه 
برق  نیروی  تولید  های  شرکت  اساسنامه  اصلاحیه  و  ایران  خارجی  گذاری 
شیروان، سهند، کرمان، خلیج فارس و بیستون از سوی شورای نگهبان بررسی 

شد و مغایر موازین شرع و قانون اساسی شناخته نشد.
کدخدایی افزود: طرح دو فوریتی استفساریه چگونگی امهال وام لایحه 
حفاظت و بهره برداری از منابع ژنتیکی کشور و طرح استفساریه تبصره 2 ماده 
۷6 قانون تأمین اجتماعی از سوی شورای نگهبان بررسی شد و در مواردی 

مغایر موازین شرع و قانون اساسی تشخیص داده شد.

به  با قاچاق را کمک  سخنگوی سپاه مبارزه جدی 
رونق اقتصاد و ایجاد اشتغال دانست و تاکید کرد: با قدرت 

دولت را در امر مبارزه با قاچاق یاری خواهیم کرد. 
حسن  اخیر  اعلام  درپی  نیوز،  سپاه  گزارش  به 
روحانی رییس جمهور مبنی بر تصمیم و تصریح شورای 
عالی امنیت ملی بر مسئولیت سپاه در امر مبارزه با قاچاق 
بهتر شدن  به  امیدواری نسبت  اظهار  در خلیج فارس و 
شرایط مبارزه با قاچاق نسبت به گذشتـه، سـردار رمضان 
شریف سخنگو و مسئول روابط عمومی کل سپاه، گفت: 
مقام معظم رهبری بارها انتقاد و گلایه مندی شدید خود 
از تولید و مصرف  از عدم جدیت و قاطعیت در حمایت 
کالای ایرانی را مطرح و یکی از جدی ترین راه کارهای 
اجرایی و عملیاتی در این راستا را مبارزه بی امان و جدی 

با قاچاق کالا دانسته اند.
حتی  و  آمده  بعمل  های  تلاش  برغم  افزود:  وی 

ارز و کالا و مواجه شدن  با قاچاق  تشکیل ستاد مبارزه 
و  عیار  تمام  اقتصادی  جنگ  یک  با  ایران  ملت  و  نظام 
نیازمند  همچنان  سال   15 گذشت  با  ظالمانه؛  تحریم 
استمرار تلاش ها و تقویت ظرفیت ها در این عرصه مهم 

هستیم.
بعُد  از  فراتر  قاچاق  اینکه  بیان  با  شریف  سردار 
ـ  امنیتی  ابعاد  حاوی  که  است  واقعیتی  اقتصادی، 
مبارزه  کرد:  تصریح  باشد،  می  نیز  فرهنگی  و  سیاسی 
با قاچاق یا همان »اژدهای هفت سر« نیازمند اقدامات 
مقاومت  برابر  انفعال  عدم  و  قاطع  و  انقلابی  جهادی، 

های شدید و مانع تراشی ها است.
وی خاطرنشان کرد: سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
براساس رسالت و وظایف ذاتی خود و درخواست دولت 
و سایر دستگاهها آماده گره گشایی از مشکلات کشور و 
پاسخ به نیازهای نظام و انقلاب اسلامی در هر عرصه ای 

تصریح شورای  و  تصمیم  با  نیز  اکنون  هم  و  است  بوده 
با  مبارزه  خطیر  مسئولیت  دار  عهده  ملی  امنیت  عالی 

قاچاق در خیلج فارس شده است.
قاچاق  با  فراگیر  و  جدی  مبارزه  سپاه  سخنگوی 
اشتغال  ایجاد  و  و  اقتصاد  رونق  به  را کمک  ارز  و  کالا 
ورودی  مبادی  از  یکی  گفت:  و  کرد  قلمداد  کشور  در 
قاچاق به کشور مرزهای دریایی است و سپاه با حضور 
کمک  تواند  می  دریایی  سواحل  در  سیال  و  گسترده 
انشاء  و  نماید  ایفا  زمینه  این  در  ای  کننده  تعیین 
در  را  عرصه  این  در  خود  اقدامات  حاصل  و  روند  ا... 
فرصت های مقتضی به آگاهی ملت عظیم الشأن ایران 

رساند. خواهیم 
مسئول روابط عمومی کل سپاه چگونگی ورود سپاه 
به عرصه مقابله با قاچاق در خلیج فارس را مستلزم شفاف 
و  جزییات  ابلاغ  با  کرد:  تاکید  و  دانست  جزییات  شدن 

در  مسلح،  نیروهای  کل  ستاد  توسط  اجرایی  مکانیزم 
توضیحات  سپاه  دریایی  نیروی  فرمانده  نزدیک  آینده 

بیشتری راجع به این موضوع خواهند داشت.

تلاش  در  آمریکایی ها  که  این  بیان  با  بین الملل  مسائل  کارشناس  یک 
نظر  به  اظهارکرد:  برسانند،  حداقل  به  را  سوریه  در  ایران  نقش  تا  هستند 
می رسد سوریه محل تقابل آمریکا و روسیه شده و آمریکا به دنبال این است 

تا بتواند خود را در سوریه مستقر کند.
سید علی خرم در گفت وگو با ایسنا، در خصوص نقض قطعنامه آتش بس 
در سوریه گفت: قطعنامه ای که صادر شد ناشی از درگیری های سیاسی متعدد 
از یک طرف میان آمریکایی ها و متحدین آنها و از سوی دیگر روسیه، ایران، 
ترکیه و سوریه بوده است، در واقع آمریکایی ها در تلاش هستند تا نقش ایران 

در سوریه را به حداقل برسانند.
تقویت دولت بشار اسد و  تا مانع  آنها تلاش می کنند  وی تصریح کرد: 
از  جلوگیری  گرچه  شوند،  سوریه  در  ارضی  تمامیت  و  ملی  حاکمیت  حفظ 

اقدامات روسیه نیز از دیگر اهداف آنها است.
جناح  واقع  در  کرد:  بیان  همچنین  بین الملل   مسائل  کارشناس  این 

آمریکا، اسراییل و عربستان در تلاش بودند تا چنین قطعنامه ای را ارائه کرده 
و درخواست آتش بس کنند به شرطی که گروههای تروریستی بتوانند از آن 
برای نجات و تقویت قوای شان استفاده کنند، به همین دلیل در این قطعنامه 
به هیچ عنوان قید فوریت مطرح نشد و مدت زمان آن نیز یک ماه تعیین شد 

که گروه های تروریستی را هم در بر نمی گرفت.
این استاد دانشگاه ادامه داد: بعد از این مساله نیز ترکیه اعلام کرد که 
پ. ک. ک جزو گروه های تروریستی است و با توجه به این که برخی از این 
گروه ها در غوطه شرقی ساکن بودند، روسیه اعلام کرد به حملات خود علیه 

آنها ادامه می دهد تا این که این محل را ترک کنند.
وی افزود: بعد از آن هم متوجه شدند این قطعنامه هم نتیجه ای ندارد 
و حتی مطرح شد که وضعیت غوطه شرقی بسیار فجیع بوده و از بمب های 
فسفوریک هم استفاده شده که موجب کشتار مردم شده است. البته برخی بر 
این نظر هستند که روسیه از نوع بمب های آتش زا استفاده می کند و برخی 

دیگر هم معتقدند نه همان سلاح های قبلی مورد استفاده قرار گرفته است. در 
هر صورت تا حدی حقیقت قضیه نامعلوم است.

تروریستی  این است که گروه های  نشان کرد:  منطق قضیه  خرم خاطر 
باید شرق دمشق را ترک کنند و دولت سوریه حاکمیت خود را بر پایتخت 
و حومه اش گسترش دهد برای این که گروه های تروریستی نتوانند از حومه 

دمشق به درون شهر خمپاره بزنند.
این که منطقه عفرین و غوطه  بیان  با  بین الملل  این کارشناس مسائل 
شرقی هر دو در این قطعنامه عنوان شده بود اظهارکرد: به نظر می رسد در 
حال حاضر سوریه به نوعی محل تقابل آمریکا و روسیه شده و آمریکایی ها 
هم احساس می کنند که عقب مانده اند و می خواهند جبران کرده و در آنجا 
مستقر شوند. مبادا این که سوریه به دست روسیه بیفتد. البته بخش دیگری 
از سیاست های آمریکا ضد ایرانی است به همین دلیل به هر دری می زنند تا 

در سوریه مستقر شوند.

توضیحات دفتر معاون اول رییس جمهور درباره همایش روز جهانی آینده؛

اقدامات غیر کارشناسی موجب بروز مشکلات برای آینده کشور خواهد شد 

کدخدایی در نشست خبری:

رفراندوم را سیاسی نکنید

سردار شریف:

مبارزه جدی با قاچاق ،کمک به رونق اقتصاد و اشتغال در کشور است

آمریکا به دنبال کاهش نقش ایران در سوریه است
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ولایتی:

موضوعات 
دفاعی به هیچ 
کشور خارجی 
از جمله فرانسه 
ربطی ندارد

موضوع  گفت:  انقلاب  معظم  رهبر  الملل  بین  امور  مشاور 
دفاعی ما هیچ ربطی به کشورهای خارجی از جمله فرانسه ندارد 

که بخواهند بگویند چه نوع موشکی داشته باشیم. 
علی اکبر ولایتی مشاور امور بین الملل رهبر معظم انقلاب 
امور  وزیر  معاون  موری«  ئو  »تاکه  با  دیدار  در حاشیه  اسلامی 
خارجه ژاپن در جمع خبرنگاران در خصوص سفر قریب الوقوع 
در  کشور  آن  مقامات  اخیر  اظهارات  و  فرانسه  خارجه  وزیر 
دفاعی  موضوعات  اظهارداشت:  ایران،  موشکی  مسائل  خصوص 
جمهوری اسلامی ایران ربطی به هیچ کشوری از جمله فرانسه 

ندارد.
آقای  را  ایران  اسلامی  جمهوری  دولت  مواضع  گفت:  وی 
ظریف و مسئولان اجرایی دولت بیان خواهند کرد و تا آنجایی 
همگی  شود  می  ایران  اسلامی  جمهوری  نظام  به  مربوط  که 
ظریف  و  روحانی  آقایان  جمله  از  هستند؛  القول  متفق  این  بر 
معتقدند که موضوع دفاعی ما هیچ ربطی به کشورهای خارجی 
از جمله فرانسه ندارد که بگویند چه نوع موشکی داشته باشیم.

ولایتی همچنین در خصوص دیدار امروز خود با تا که ئو 
موری معاون وزیر امور خارجه ژاپن گفت: ملاقات بسیار خوب و 

در عین حال صریحی با معاون وزیر خارجه ژاپن داشتیم.
افزود:  اسلامی  انقلاب  رهبر معظم  الملل  بین  امور  مشاور 
رابطه ایران و ژاپن رابطه ای بسیار طولانی است و به یک قرن 

قبل برمیگردد و همواره روابط دو کشور، روابطی دوستانه بوده 
و رفت و آمد دو کشور از بعد انقلاب به دنبال سفر وزیر خارجه 

فقید ژاپن شروع شد و بنده هم متقابلا پاسخ آن سفر را دادم.
دو  بین  اقتصادی  و  سیاسی  روابط  کرد:  تصریح  ولایتی 
کشور روابط قابل قبولی است و در این گفتگوها علاوه بر روابط 
مورد  ای  منطقه  و  المللی  بین  های  موضوع همکاری  دوجانبه 

بحث قرار گرفت.
وی اظهار داشت: ژاپن خیلی علاقمند است که در منطقه 
ما مسائل تنش زا کاهش یابد و در عین حال خیلی حساس به 
باید  اینکه  از  به سهم خودم  بنده  شبه جزیره کره هستند که 

مساله بین دو کره صلح آمیز حل شود، تاکید کردم.
افزود:  اسلامی  انقلاب  رهبر معظم  الملل  بین  امور  مشاور 
نباید دخالت کند؛ چرا  آمریکا هم در موضوع شبه جزیره کره 
که دخالت آن کشور در شبه جزیره کره موجب افزایش تنش 

می شود.
ولایتی اضافه کرد: در منطقه هم معاون وزیر خارجه ژاپن 
با  مقابله  و  تنش  کاهش  و  صلح  ایجاد  در  ایران  مهم  نقش  از 

تروریسم در منطقه تقدیر کرد.
اسلامی گفت:  انقلاب  معظم  رهبر  الملل  بین  امور  مشاور 
ایران کشور مستقلی است که می تواند هرگونه که صلاح بداند 
از خودش دفاع کند با موشک و یا هر وسیله دفاعی دیگر؛ ایران 

نمی تواند در برابر تسلیح روزافزون کشورهای منطقه و جهان 
بی تفاوت بماند در حالی که ایران یک کشور بزرگ و مهمترین 

کشور منطقه است.
ولایتی افزود: ایران کشوری است با حدود ۸0 میلیون نفر 
جمعیت و بیش از هشت هزار کیلومتر مرز زمینی و همسایگی 
با 15 کشور که خوشبختانه با همگی این کشورها ما در صلح 

به سر می بریم.
وی بیان داشت: آمادگی دفاعی جزو حقوق اولیه هر ملتی 
است که هیچ کشور دیگری نمی تواند برای ما و یا کشورهای 
اینکه ما چه موشکی داشته  بنابراین  دیگر تعیین تکلیف کند؛ 
و هرگونه  است  ایران  اسلامی  اختیار جمهوری  در  این  باشیم، 

صلاح بداند آن کار را می کند.
مشاور امور بین الملل رهبر معظم انقلاب اسلامی گفت: 
نیاید.  بر  آن  عهده  از  که  نکند  ادعایی  جهت  بی  هم  فرانسه 
با  ارتباط  در  ایران  اسلامی  جمهوری  پاسخ  که  بدانید  یقین 
موشک  غیر  یا  موشک  از  اعم  دفاعی  وسیله  نوع  چه  اینکه 
داد که در  نخواهد  اجازه  به کسی  این است که  باشد  داشته 

این امور دخالت کند.
تهران  به  فرانسه  امورخارجه  وزیر  اگر سفر  داد:  ادامه  وی 
این موضع گیری های  از  برای تحکیم روابط است، بهتر است 

منفی خودداری کند.


